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Emmanuel Anciaux, Ivan Stevens, Eveline Hoste, Didier Lebrun, Céline De Weerd, Hildegarde Van 
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AGENDA 

Agendapunten van de openbare zitting 

Punten 1 tot en met 5 werden vastgesteld door de voorzitter. 
 

Algemeen bestuur 

Notulen 

1. Goedkeuring notulen OCMW-Raad van 21 januari 2021 

Intergemeentelijke samenwerking 

Algemene vergaderingen 

2. Kennisname notulen Raad van Bestuur Zorgband Leie en Schelde van 15 januari 
2021 

Interne zaken 

Personeel - zorg 

3. Goedkeuring rechtspositieregeling gedetacheerd OCMW-personeel 

Sociale dienst 

Sociaal verhuurkantoor 

4. Wooncommissie - SVK - Goedkeuring jaarverslag 2020 

5. Wooncommissie - SVK - Aanpassing geïndexeerde bedragen in intern 
huurreglement 

 

OPENBARE ZITTING 

Agendapunten 

Algemeen bestuur 

Notulen 

1. Goedkeuring notulen OCMW-Raad van 21 januari 2021 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Bij de mondelinge vraag zie ik mijn naam staan, maar ik denk dat dat de 
naam van schepen Rombaut moet zijn.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Dat wordt aangepast.” 

  



 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 32 en 74 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de 
OCMW-raad onder de verantwoordelijkheid van de algemeen directeur worden opgesteld 
overeenkomstig artikelen 277 en 278. 

Juridisch kader 

Artikel 278 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de raad voor 
maatschappelijk welzijn, in chronologische volgorde, alle besproken onderwerpen vermelden, alsook het 
gevolg dat werd gegeven aan de punten waarover de raad voor maatschappelijk welzijn geen beslissing 
heeft genomen. Ze maken melding van alle beslissingen en het resultaat van de stemmingen. Behalve bij 
geheime stemming en in geval van individuele toekenning of terugvordering van maatschappelijke 
dienstverlening vermelden de notulen hoe elk lid gestemd heeft. Van deze verplichting kan worden 
afgeweken voor beslissingen genomen met unanimiteit. 

Feiten en context 

Elk lid van de raad voor maatschappelijk welzijn heeft het recht tijdens de vergadering opmerkingen te 
maken over de redactie van de notulen van de vorige vergadering. Als die opmerkingen door de raad 
voor maatschappelijk welzijn worden aangenomen, worden de notulen in die zin aangepast. 

Vormvereisten 

Artikel 28 en 74 van het decreet lokaal bestuur stelt dat de vergaderingen van de raad voor 
maatschappelijk welzijn openbaar zijn, behalve in de uitzonderingsgevallen zoals voorzien onder §1, 1° 
en 2e lid. 

Motivering 

Een ontwerp van de notulen worden ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering ter 
beschikking gesteld van de raadsleden. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

De notulen van de openbare zitting worden gepubliceerd op www.destelbergen.be . 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De OCMW-raad keurt de notulen van 21 januari 2021 goed. 

Intergemeentelijke samenwerking 

Algemene vergaderingen 

2. Kennisname notulen Raad van Bestuur Zorgband Leie en Schelde van 15 januari 2021 

Schepen Rombaut (CD&V) licht toe. 

Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Het valt me op dat er redelijk veel beslissingen genomen worden door de 
algemeen directeur en een aantal andere mensen maar in het verslag wordt er alleen maar verwezen 
naar die beslissing. Zou het niet interessant zijn om de beslissing zelf ook mee te delen?” 

Schepen Rombaut (CD&V) zegt: “Dat ga ik moeten navragen bij Gert aangezien de beslissingen van de 
algemeen directeur ook veel namen bevatten. Het gaat immers vaak over aanstellingen en mensen die 
door langdurige ziekte of zo niet meer worden tewerkgesteld. Daar zitten heel veel personeelsnamen in. 
Ik denk dus dat we dat GDPR-gewijs toch even moeten nakijken.” 

Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Eventueel geanonimiseerd? Of toch minstens wat wel mag. Daar moet 
toch een mouw aan gepast kunnen worden?  

Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Dan heb ik nog een vraagje in verband met de keukenplanning. Ik val een 
beetje in herhaling, maar is dat overeengekomen in een syndicaal overleg?” 

http://www.destelbergen.be/


 

Schepen Rombaut (CD&V) zegt: “Ja, dat wordt nu voorgelegd.” 

Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Dat moet eigenlijk omgekeerd natuurlijk. Eerst moet er toch een soort 
overleg zijn met de vertegenwoordigers van de werknemers?” 

Schepen Rombaut (CD&V) zegt: “Het bestuur van de Zorgband heeft de aanpassing nu eerst moeten 
goedkeuren. Het treedt ook nu nog niet in werking. Dat zal pas zijn nadat de vakbonden hun 
opmerkingen hebben gegeven.” 

Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Er mogen nu twee mensen op bezoek komen bij de bewoners. 
Hoe dikwijls mogen die gewisseld worden?” 

Schepen Rombaut (CD&V) zegt: “Om de 14 dagen. Maar ze mogen niet samen op bezoek komen bij de 
bewoners. Ze moeten elk apart komen, en na reservering.” 

Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Ook niet als ze in dezelfde bubbel zitten? Een koppel 
bijvoorbeeld?” 

Schepen Rombaut (CD&V) zegt: “Er is ook de beperking tot 5 personen per uur per afdeling om er toch 
voor te zorgen dat er niet te veel over-en-weer-geloop is. Als voor een bewoner 2 mensen samen komen, 
hypothekeert dat natuurlijk veel voor de andere bewoners. Zo wordt er toch ook voor wat afwisseling 
gezorgd.” 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 77 van het Decreet Lokaal Bestuur waarbij de volheid van bevoegdheid door wet of decreet wordt 
toevertrouwd aan het OCMW. 

Juridisch kader 

Titel VIII, hoofdstuk I van het decreet van 19 december 2008 betreffende de organisatie van de openbare 
centra voor maatschappelijk welzijn 

Het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur 

De oprichtingsstatuten Zorgband Leie en Schelde 

Feiten en context 

// 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

In de statuten van Zorgband Leie en Schelde is opgenomen dat de goedgekeurde en ondertekende 
notulen van de algemene vergadering en van de raad van bestuur, ter kennis worden overgemaakt aan 
de OCMW-raden van de betrokken OCMW’s en aan de raad van bestuur van het APB Lemberge. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De raad neemt kennis van de goedgekeurde en ondertekende notulen van de raad van 
bestuur van Zorgband Leie en Schelde van 15 januari 2021. 

  



 

Interne zaken 

Personeel - zorg 

3. Goedkeuring rechtspositieregeling gedetacheerd OCMW-personeel 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 186 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 betreffende de bevoegdheden 
van de gemeenteraad en de raad voor maatschappelijk welzijn betreffende de vaststelling van de 
rechtspositieregeling van het personeel.  

Artikel 171 § 4 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 betreffende de 
bevoegdheid van de algemeen directeur die in overleg met het managementteam instaat voor het 
voorontwerp van de rechtspositieregeling van het personeel. 

Juridisch kader 

Het Besluit van de Vlaamse Regering van 7 december 2007 houdende de minimale voorwaarden voor de 
personeelsformatie, de rechtspositieregeling en het mandaatstelsel van het gemeentepersoneel en 
provinciepersoneel en houdende enkele bepalingen betreffende de rechtspositie van de secretaris en de 
ontvanger van de openbare centra voor maatschappelijk welzijn, en latere wijzigingen. 

Wet van 19 december 1974 tot regeling van de betrekkingen tussen de overheid en de vakbonden en 
haar personeel, en latere wijzigingen. 

Gemeenteraadsbeslissing 21/12/2017 Goedkeuring oprichting door en de deelname van het OCMW van 
Destelbergen ‘…’aan de publiekrechterlijke vereniging ‘Zorgband Leie en Schelde’. 

Vast Bureau van 23/04/2020 – bekrachtiging goedkeuring rechtspositieregeling voor gemeente en 
OCMW. 

Feiten en context 

De rechtspositieregeling werd in de gemeenteraad van 23/04/2020 aangepast door verschillende 
wijzigingen in de hogere wetgeving.  

Tussen het OCMW Destelbergen, het OCMW Laarne, het OCMW Merelbeke, het OCMW Nazareth en 
het Autonoom Provinciebedrijf Provinciaal Zorgcentrum Lemberge werd een beheersovereenkomst 
opgemaakt. 

Statutaire personeelsleden die worden tewerkgesteld binnen de diensten van de Zorgband Leie en 
Schelde worden gedetacheerd conform art. 185 van het decreet lokaal bestuur. 

Voor de medewerkers die gedetacheerd werden naar de Zorgband moet “een rechtspositieregeling voor 
het statutair personeel ter beschikking gesteld aan het zorgbedrijf” worden goedgekeurd. 

Vormvereisten 

Bespreking van het voorontwerp van rechtspositieregeling tijdens het managementteam van 9/11/2020. 

Door de huidige coronamaatregelen waardoor fysiek samenkomen niet is aangewezen werd het voorstel 
aan de representatieve vakorganisaties op 19/11/2020 en 17/12/2020 (herinnering) gemaild. Er werden 
geen opmerkingen geuit. 

Motivering 

De rechtspositieregeling van de gemeente en het OCMW worden maximaal op elkaar afgestemd. Dit met 
inbegrip van de interpretatie en toepassing ervan, dewelke eveneens op elkaar afgestemd en 
gelijklopend gehouden worden. Daarbij streven de gemeente en het OCMW er maximaal naar om deze 
afstemming verder in de toekomst te behouden. 

De RPR moet in overeenstemming zijn met de gewijzigde regelgeving 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

De rechtspositieregeling wordt ter kennis gebracht aan de in dienst zijnde personeelsleden. 

  



 

Externe communicatie 

Na de verzending van de rechtspositieregeling aan de toezichthoudende overheid zullen de gegevens in 
een digitaal bestand aan de Vlaamse Regering worden verzonden en op de website van het lokaal 
bestuur worden geplaatst. 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. De OCMW-raad keurt de nieuwe rechtspositieregeling voor het statutair personeel ter 
beschikking gesteld aan het zorgbedrijf, zoals in bijgevoegde teksten, goed. 

Artikel 2. Deze rechtspositieregeling treedt in werking op 1 maart 2021. 

Sociale dienst 

Sociaal verhuurkantoor 

4. Wooncommissie - SVK - Goedkeuring jaarverslag 2020 

Schepen Rombaut (N-VA) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Ik denk dat het toch al een hele tijd geleden is, op 28 november 
2019, dat collega Lybeer een vraag gesteld heeft over het sociaal objectief. Ik denk dat mijn fractie dat 
toen is bijgevallen en dat er toen ook een aantal afspraken zijn gemaakt rond het opleveren van een 
actieplan om het sociaal objectief in onze gemeente te halen. Tot dusver is dat niet het geval. Wij halen 
dat niet. Nochtans zijn wij een welgestelde gemeente. Het zou dus van solidariteit betuigen indien wij dat 
wel zouden doen. U heeft zich vanuit de meerderheid toch geëngageerd om een actieplan daarrond op te 
stellen, en om een heel duidelijk tijdspad te voorzien. Wanneer zal dat sociaal objectief in Destelbergen 
finaal gehaald worden? Er is toen ook, op 28 november 2019, duidelijk vooropgesteld dat het goed zou 
zijn dit ook eens in een commissie algemeen beleid te bespreken. Zodoende kunnen we eens in detail 
naar de plannen en de diverse intenties kijken. Tot dusver is daar nog geen commissie rond 
georganiseerd. Ik hoop dat ik daar niet moet uit afleiden dat er nog geen actieplan en dus nog geen 
helder tijdspad is. Dat is mijn vraag: is er ondertussen zo’n actieplan? Ligt dat tijdspad intussen voor? 
Kan daarover gecommuniceerd worden naar de gemeenteraad? Is er bereidheid om dat grondig te 
bekijken in een commissie?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik denk dat ik een deel van uw vragen daarnet al beantwoord heb. Via 
de kerkfabrieken bekijken we of zij woningen in ons beheer kunnen geven. Uiteindelijk is dat toch ook 
patrimonium dat deels toebehoort aan de gemeente. Dan heb ik daarnet ook gesproken over die 
renovatiecontracten. Dat gaat nu ook door onze prospector onderzocht worden. Met de leegstandslijst 
zijn we al bezig. Die mensen gaan we opbellen om ons SVK voor te stellen, om te zeggen wat de 
voordelen zijn. Dan gaat het niet enkel over de leegstandslijst van de woningen waarvoor belasting moet 
betaald worden, maar op de woondienst krijgen heel geregeld telefoontjes over leegstaande woningen. 
Ook daar wil onze prospector meer op inzetten. Dat zijn al een aantal acties waar we nu mee bezig zijn. 
Daarnaast blijven we samenwerken met de SHM’s. De Gentse Haard is momenteel bezig met de 14 
woningen in aanbouw op de TAE site. Die komen er ook nog bij. Dan zijn we ook nog altijd bezig met het 
project in de Adriën De Grootestraat. Dat was vroeger eigendom van de gemeente. Die is verkocht met 
de uitdrukkelijke, dwingende voorwaarde dat dat sociale woningen moesten worden. Dat zit ook op de 
goeie weg. Dat zal in de komende weken of maanden goedgekeurd worden in het college. Ik denk dat we 
verschillende stappen aan het nemen zijn. Er werd ook gevraagd om al de lege gronden op te lijsten 
maar dat zijn dikwijls heel verspreide percelen. Om daar onmiddellijk op in te zetten voor sociale 
huisvesting, is het te versnipperd. Dat is dus moeilijk.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Het is een hele cataloog aan initiatieven die u daar opsomt. Op zich 
is het weliswaar geen antwoord op mijn vraag. Mijn vraag is of er een duidelijk, schriftelijk actieplan is, 
met een tijdspad en budgetten, waarin wordt aangegeven of we dat sociaal objectief halen. En zo ja, 
wanneer? Daar hoor ik toch geen duidelijk antwoord op. Zou u dat een stuk kunnen uitbreiden? Ik had 
ook gevraagd om er ook een commissie aan te wijden, gelet op het feit dat u toch een aantal initiatieven 
opsomt. Het zijn er redelijk wat. Ik heb ze niet allemaal kunnen noteren. Vandaar ook de bijkomende 
vraag: zou u ons schriftelijk kunnen overmaken welke initiatieven er allemaal zijn om tot dat sociaal 
objectief te komen? Liefst ook met het aantal wooneenheden erbij, zodat we daar toch een beter beeld 
van krijgen.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De schriftelijke versie staat voor een groot deel eigenlijk in het 
jaarverslag. Wat betreft het aantal woningen kan ik nu niet meer zeggen dan dat er 14 woningen in 
aanbouw zijn op de TAE site.” 



 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Kunnen we het overzicht van die 14 woningen eens schriftelijk 
ontvangen? En kan u antwoorden op de vraag of er een actieplan is dat ertoe zal leiden dat we het 
sociaal objectief halen in onze gemeente?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Mijn gedeelte is enkel het SVK. Ik denk dat ik voor de rest van het 
woonbeleid het woord ga geven aan schepen De Sutter.” 

Schepen De Sutter (N-VA) zegt: “Ik wil toch even aanvullen, met name omdat we in grote lijnen heel goed 
op weg zijn. U spreekt van een sociaal objectief. Daarbij mag u twee dingen niet vergeten. Dat is een 
objectief waarbij gespreid wordt. De gemeentes krijgen verhoudingsgewijs meer lasten dan een stad. En 
u mag zich daar niet op blindstaren, in die optiek dat dat een langetermijnobjectief is, waar in het verleden 
heel weinig rond gedaan is. Het is de gradiënt waar u zich dus voornamelijk moet op richten. Op dat vlak, 
los van de verschillende initiatieven die schepen Rombaut heeft opgesomd, begrijpt u dat we op goede 
weg zijn. We hebben trouwens vanuit Vlaanderen daaromtrent recent de goedkeuring gekregen omdat 
we de antwoorden op de vragen die zij gesteld hadden, hebben kunnen geven. In concreto, is er, denk ik, 
niets mis mee om daar inderdaad eens bij stil te staan in een commissie. Dan heeft u misschien een 
duidelijker overzicht.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Dat laatste verwelkom ik uiteraard. Bedankt daarvoor. Ik denk dat 
dat zeer nuttig zou zijn, ook voor ons. U verwijst naar het jaarverslag maar we kunnen daar natuurlijk ook 
niet alles in detail gaan bekijken. Het is soms gewoon ook nuttig om rond bepaalde zaken een 
gedachtewisseling te voeren. Voorts noteer ik dat we ons richten op de gradiënt, niet op het objectief. Het 
is zeker positief dat de gradiënt positief is, dat we in de goeie richting gaan. Het zou nu nog een veel 
betere zaak zijn als we dat objectief ook zouden halen en als we daar een realistische termijn op kunnen 
plakken. Ik begrijp dat u daar nog het antwoord schuldig blijft.” 

Schepen De Sutter (N-VA) zegt: “We kunnen het in de commissie wel eens hebben over dat objectief.”  

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 77 van het lokaal decreet waarin de bevoegdheden van de OCMW-raad werden vastgelegd 

Juridisch kader 

Artikel 7 van het Besluit van de Vlaamse Regering van 20 juli 2012 houdende bepaling van de 
erkennings- en subsidievoorwaarden van sociale verhuurkantoren (jaarverslag) 

Artikel 4 van het Besluit van de Vlaamse Regering van 20 juli 2012 houdende bepaling van de 
erkennings- en subsidievoorwaarden van sociale verhuurkantoren (erkenningsvoorwaarden) 

Artikel 1 van het Besluit van de Vlaamse Regering van 12 oktober 2007 tot reglementering van het 
sociale huurstelsel ter uitvoering van titel VII van de Vlaamse Wooncode (definities bij intern 
huurreglement) 

Hoofdstuk 1 van HUISHOUDELIJK REGLEMENT EN PROCEDURES van het SVK, deel van de 
Woondienst van het OCMW 

Feiten en context 

De OCMW-raad heeft de bevoegdheid om het jaarverslag goed te keuren. 

Zie bijlagen: 

- Inhoudelijk jaarverslag SVK 

- Jaarrapport SVK 

Het jaarverslag is jaarlijks verplicht aan te bieden voor 15 maart met als doel de erkenning als Vlaams 
SVK te behouden. 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

Gezien het SVK erkend werd door de Vlaamse Overheid, dienen de erkenningsvoorwaarden opgevolgd 
te worden. Dit betreffen onder andere periodieke controles van de OCMW-raad (de Algemene 
Vergadering) op het Dagelijks Bestuur betreffende het wijzigen van het huishoudelijk reglement, intern 
huurreglement en het opmaken van het jaarverslag. 

  



 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt overgemaakt aan de verantwoordelijke van het SVK-OCMW 
Destelbergen 

Externe communicatie 

Dit agendapunt vormt een onderdeel uit van de Algemene Vergadering van het SVK. Deze dient 
minstens 3 kalenderdag op voorhand gecommuniceerd te worden aan Toezicht (via de beveiligde 
portaalsite of via toezicht.wonen@vlaanderen.be) en de beslissing dient binnen de 5 kalenderdagen 
gecommuniceerd te worden aan Toezicht (via de beveiligde portaalsite of via 
toezicht.wonen@vlaanderen.be). 

BESLUIT: 

Besloten met een geheime stemming met de volgende resultaten: 

Aantal stemmen voor: 22 
Aantal stemmen tegen: 0 
Aantal onthoudingen: 3 

Enig artikel. De OCMW-raad keurt het jaarrapport en -verslag 2020 voor het SVK-OCMW Destelbergen 
goed. 

5. Wooncommissie - SVK - Aanpassing geïndexeerde bedragen in intern huurreglement 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 77 van het lokaal decreet waarin de bevoegdheden van de OCMW-raad werden vastgelegd 

Juridisch kader 

Artikel 7 van het Besluit van de Vlaamse Regering van 20 juli 2012 houdende bepaling van de 
erkennings- en subsidievoorwaarden van sociale verhuurkantoren (jaarverslag) 

Artikel 4 van het Besluit van de Vlaamse Regering van 20 juli 2012 houdende bepaling van de 
erkennings- en subsidievoorwaarden van sociale verhuurkantoren (erkenningsvoorwaarden) 

Artikel 1 van het Besluit van de Vlaamse Regering van 12 oktober 2007 tot reglementering van het 
sociale huurstelsel ter uitvoering van titel VII van de Vlaamse Wooncode (definities bij intern 
huurreglement) 

Hoofdstuk 1 van HUISHOUDELIJK REGLEMENT EN PROCEDURES van het SVK, deel van de 
Woondienst van het OCMW 

Feiten en context 

De OCMW-raad heeft de bevoegdheid om het intern huurreglement te controleren. 

Zie bijlage ‘intern huurreglement deel 1 en 2’ met geïndexeerde bedragen. 

Deze documenten worden aangepast aan veranderende Vlaamse regelgeving en zijn gebaseerd op de 
modellen aangereikt door VMSW. 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

Gezien het SVK erkend werd door de Vlaamse Overheid, dienen de erkenningsvoorwaarden opgevolgd 
te worden. Dit betreffen onder andere periodieke controles van de OCMW-raad (de Algemene 
Vergadering) op het Dagelijks Bestuur betreffende het wijzigen van het huishoudelijk reglement, intern 
huurreglement en het opmaken van het jaarverslag. 

Financiële aspecten 

// 

mailto:toezicht.wonen@vlaanderen.be
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Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt overgemaakt aan de verantwoordelijke van het SVK-OCMW 
Destelbergen 

Externe communicatie 

Dit agendapunt vormt een onderdeel uit van de Algemene Vergadering van het SVK. Deze dient 
minstens 3 kalenderdag op voorhand gecommuniceerd te worden aan Toezicht (via de beveiligde 
portaalsite of via toezicht.wonen@vlaanderen.be) en de beslissing dient binnen de 5 kalenderdagen 
gecommuniceerd te worden aan Toezicht (via de beveiligde portaalsite of via 
toezicht.wonen@vlaanderen.be). 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De OCMW-raad neemt kennis van de geïndexeerde bedragen in het intern huurreglement. 

 
 
 
 

MONDELINGE VRAGEN 
 
Raadslid Plets (Groen) vraagt: “In verband met het budget van de financiële COVID-tegemoetkoming: 
hoeveel mensen zijn er al bereikt? We hadden ongeveer 20 euro per persoon voorzien. Ik kan me niet 
precies herinnering hoeveel we in totaal konden verdelen, maar er was een schatting van 1200 mensen 
om die centen onder te verdelen. Hoe ver zitten we daar af en wat gebeurt er als dat geld niet kan 
verdeeld worden zoals afgesproken? Vloeit dat geld terug?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De eerste welzijnsbonnen zijn deze week verdeeld. We hebben een 
overzicht gemaakt van al de verschillende kanalen via dewelke we de mensen mogelijk kennen binnen 
het OCMW. Dat gaat van de verwarmingstoelage, de thuiszorgtoelage, het LAC, enzovoort. Zo kwamen 
we aan 347 mensen die in aanmerking komen. Daarbij moeten we natuurlijk opmerken dat er heel veel 
dubbele namen bij zitten. Dat gaat om mensen die bijvoorbeeld zowel een verwarmingstoelage krijgen, 
als in budgetbeheer zitten. Uiteindelijk kwamen we tot 265 mensen die in aanmerking kunnen komen. Dat 
zijn mensen die wij kennen maar dat betekent nog niet dat we hun gezinssamenstelling kennen. Die 
mensen worden momenteel allemaal gebeld – 80 mensen zijn al gecontacteerd – om te vragen om langs 
te komen in het sociaal huis. Dan wordt een gesprek gevoerd met die mensen om te horen of we nog iets 
kunnen doen qua hulpverlening. Ze krijgen dan ook hun bon mee. Aan de telefoon wordt ook gevraagd 
hoe het gezin is samengesteld. Die lijst kan dus nog uitgebreid worden met partners of kinderen van de 
mensen op de lijst. De mensen die we niet kennen, gaan vanaf volgende week het infoblad in de bus 
krijgen en zullen daar dus opgelijst zien in welk geval ze naar het sociaal huis kunnen komen met een 
klevertje van de mutualiteit voor een gesprek. Ook daar zullen we nagaan of ze extra hulp nodig hebben. 
We hebben ervoor gekozen om die bon niet op te sturen. We willen ze echt naar het sociaal huis laten 
komen en nagaan of we nog iets meer kunnen betekenen.” 
 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Maar blijft het vooropgestelde aantal van 1200 personen relevant als 
streefaantal, of niet?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Om die 22.000 euro subsidie te kunnen ontvangen, moeten we echt 
kunnen bewijzen dat de welzijnsbonnen zijn verdeeld. Maar, zoals de vorige keer gezegd, indien we niet 
aan dat aantal komen, kunnen we via het BCSD nog altijd beslissen om een bijkomende steun te geven 
aan bepaalde groepen. Gaan we over dat subsidiebudget, dan hebben we nog het gewone budget van 
het OCMW dat we daarvoor zouden kunnen gebruiken.” 
 

 
Raadslid Plets (Groen) vraagt: “Dan heb ik nog een vraag over de groepsaankoop van stroom bij de 
provincie. Worden mensen die moeten aankloppen bij het OCMW, erin begeleid om te veranderen van 
energieleverancier en om mee te doen aan die groepsaankopen?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Het energieloket is sowieso beschikbaar in de gemeente en komt ook 1 
keer per maand in het sociaal huis. Zij hebben nu een speciaal programma, SWIFT, denk ik, om op basis 
van de afrekeningsfactuur te kunnen bekijken of een andere leverancier beter voorwaarden heeft.” 
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Raadslid Plets (Groen) vraagt: “Tenslotte heb ik nog een vraag in verband met de voertuigen voor 
mensen die anderen ophalen voor Triangel e.d., nu het zo koud is. Kunnen die voertuigen ergens 
beschut staan? ’s Morgens is het immers een heel karwei om die voertuigen rijklaar te maken. Kan daar 
een carport of zo voor gebouwd worden bijvoorbeeld?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Voor carports zijn er natuurlijk omgevingsvergunningen nodig. Ik dacht 
dat er wel zo een soort doeken beschikbaar zijn voor de voorruit, zodat er niet te veel ijs moet weggekrast 
worden. En ik dacht ook wel dat de verantwoordelijke de camionettes op voorhand laat draaien als het 
nodig is, zodat die ontdooit zijn voor vertrek.” 
 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Dat zijn maar noodoplossingen natuurlijk. Bij een carport moet er niet 
gekrabt worden en moeten er geen doeken gelegd worden natuurlijk.” 
 

 
Raadslid Stevens (CD&V) vraagt: “In één van de laatste verslagen van het vast bureau staat dat in 2020 
in totaal 75 gezinnen in budgetbegeleiding zaten. Ik heb ook gelezen dat er heel wat problemen zijn met 
nieuwkomers, o.a. op het gebied van taal. En ook dat er een verschuiving is van de problematiek. Er 
zouden minder kredietschulden zijn, maar meer mensen met energieschulden. Meer ‘normale’ kosten. 
Heeft dat te maken met corona? Zien jullie een tendens wat dat betreft? Kloppen er meer mensen aan bij 
het OCMW omdat ze hun werk verloren hebben e.d.?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Qua leefloon zien we een hele grote evolutie. In januari 2020 ontvingen 
33 mensen een leefloon. Ondertussen zitten we op 49 mensen. Dat is de helft meer. Misschien vinden 
mensen nu ook sneller de weg naar het sociaal huis? Vermoedelijk heeft het inderdaad ook te maken met 
mensen die hun werk verloren zijn. Mensen die nog aan het werk zijn, vragen soms voorschotten en daar 
zien we toch ook een belangrijke tendens. De vakbonden kunnen nog steeds niet volgen met de tijdelijke 
werkloosheid. Die zitten soms 4 maanden achter. Dan moeten we via het OCMW nog heel veel 
voorschotten geven op die werkloosheidsuitkeringen. Daar kruipt ook wel heel veel werk in voor onze 
maatschappelijk werkers.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “De aangroei is er dus vooral omwille van corona, mensen die hun werk 
verliezen, en niet omwille van nieuwkomers op ons grondgebied, als ik het goed begrijp?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik zou dat moeten bekijken. Het is me niet direct opgevallen dat dat 
vaker niet-Vlaams klinkende namen zouden zijn dan gewoonlijk.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Kan u dat toch eens bekijken? Zo kunnen we zien of de stijging vooral te 
wijten is aan corona of nieuwkomers. Ik heb daarnet gehoord dat jullie proberen om de mensen naar het 
sociaal huis te laten komen. Worden er ook nog andere initiatieven genomen om die mensen te helpen?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De mensen die budgetbegeleiding hebben, bedoel je?” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Vroeger was er bijvoorbeeld Babbelonië. Ik veronderstel dat dat nu ook 
niet doorgaat?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Neen, Babbelonië mag niet doorgaan. Het was de bedoeling om dat in 
de bibliotheek te laten doorgaan omdat er daar ook boeken met groter lettertype zijn om de drempel te 
verlagen, maar sedert vorig jaar is dat nog niet opnieuw opgestart.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Dan is er totaal niets meer in dat genre?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Neen.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “En dan ook, in het licht van die aangroei, hoeveel sociaal assistenten 
zijn er momenteel en kunnen die het werk nog wel aan?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Het is momenteel heel pittig op de sociale dienst. We hebben iemand 
die in zwangerschapsverlof is, die al tijdens de zwangerschap uitgevallen is. Die dame moest rusten en is 
nu nog niet teruggekeerd. Dan is er iemand die weggegaan is. Beiden zijn gedeeltelijk vervangen maar 
de maatschappelijk werkers liggen momenteel dun gezaaid. Er is een oproep geweest eind december, 
denk ik, maar daar hebben we heel weinig inschrijvingen op gehad.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “In feite is er daar een heel grote werkdruk.” 



 

 

 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) vraagt: “Mijn vraag sluit wat aan bij de vragen die al gesteld zijn maar ik 
moet zeggen dat de gedachtewisseling die er intussen geweest is, me toch een beetje verwonderd. Wie 
de actualiteit recent gevolgd heeft, zal opgemerkt hebben dat er oproepen zijn van alle kanten, van 
armoedeverenigingen tot OCMW’s en de VVSG voorzitter in Ter Zake – die heel duidelijk stellen dat 
corona een armmaker is, de armoede en het aantal leefloners neemt toe en deze zouden gerelateerd 
kunnen zijn aan de effecten van corona. En vooral dat dit een effect is dat de komende jaren ongetwijfeld 
zal aanhouden. We hebben de coronacrisis gehad, maar de economische crisis moet jammer genoeg 
nog volgen, zo wordt gevreesd. Zeker de kwetsbaren schijnen het heel moeilijk te hebben en kunnen het 
potentieel nog heel moeilijk krijgen. Mijn vraag is of u daar toch voorzienig in bent. Bent u extra 
maatregelen in het vooruitzicht aan het stellen om de toenemende armoede, ongetwijfeld ook in onze 
gemeente, het hoofd te bieden. U heeft het over 265 gezinsentiteiten die voor de welzijnstoelage in 
aanmerking komen, er is een stijging van het aantal leefloners. We kunnen heel lang discussiëren over 
de aanleiding daartoe. Het belangrijkste is dat het zich voordoet. Dat er mensen zijn met noden. En dat er 
toch een aantal bijkomende zaken zullen moeten worden gerealiseerd. Ik sluit me aan bij de vraag van 
collega Stevens die aangeeft dat de sociaal assistenten overbevraagd zijn momenteel. U zegt dat ze 
moeilijk te vinden zijn. U zal waarschijnlijk een tandje moeten bijsteken. De armoede zal de komende 
maanden waarschijnlijk niet afnemen. Dat zeg ik niet, dat zegt de voorzitter van de VVSG. Het is dus 
zeker belangrijk dat u maatregelen neemt. Welke maatregelen neemt u op dit moment? En ten tweede: ik 
stel tot mijn vreugde vast dat u mensen opbelt om te vragen of zij bepaalde noden hebben. Het is nog 
maar 2 of 3 gemeenteraden geleden dat u het omgekeerde vooropstelde. U zei toen dat we niet konden 
verwachten dat u de mensen zou opbellen om te vragen of ze in armoede zitten. De aanleiding was toen 
een voorstel van mij om het REMI systeem toe te passen, i.e. de automatische rechtentoekenning, het 
systeem dat vanuit de federale overheid wordt gelanceerd. U stelde toen dat er een VVSG-tool is die u 
hanteert. Belangrijk is natuurlijk dat u proactief voor het voetlicht treedt. Het is fantastisch dat u mensen 
contacteert. De vraag is natuurlijk of dat iets is dat u regelmatig zou kunnen doen. Wat u nu toepast is 
immers het REMI systeem. Daar gaat het ongeveer over: proactief contact nemen met mensen die 
schijnbaar in een kwetsbaarheid zouden kunnen zitten en zien of zij maximaal gebruik maken van de 
zaken waar zij recht op hebben om die armoede te verlichten. Mijn tweede vraag is dus of u toch niet kan 
heroverwegen om dat federaal aanbod van het REMI systeem ook in onze gemeente toe te passen.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik heb de vorige keer niet gezegd dat we iedereen gaan opbellen. We 
bellen nu de mensen op die we al kennen, van wie we een telefoonnummer hebben. We gaan niet van 
deur tot deur.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Dat is ook de vraag niet.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Het OCMW is altijd al beschikbaar geweest voor mensen die het 
moeilijk hebben. We zijn er mee bezig om de naam Sociaal Huis meer en meer bekend te maken om de 
drempel te verlagen. Het GBO verhaal, het Geïntegreerd Breed Onthaal, vanuit de eerstelijnszone is ook 
even op een lager pitje gezet maar dat gaat nog altijd van kracht zijn voor die mensen die hun water, gas 
en elektriciteit niet kunnen betalen. Men wil die ook proactief opbellen. Nu doen we daar een deeltje van. 
Die lijst evolueert natuurlijk ook. Volgende maand komt er opnieuw een LAC. De nieuwe mensen op de 
lijst zullen ook gecontacteerd worden. Als we op het volgende bijzonder comité een verwarmingstoelage 
toekennen, worden die mensen ook opgenomen in de lijst. De lijst evolueert.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “De vraag is niet om huis aan huis te gaan. De vraag is om een 
systeem van automatische rechtentoekenning, zoals het is geconcipieerd door de federale regering, ook 
in onze gemeente toe te passen. Ik wees u erop dat u door mensen op te bellen in het kader van de 
welzijnstoelage, het systeem de facto in de praktijk brengt. Mijn vraag is om die structureel toe te passen. 
Bent u daartoe bereid?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Zoals ik de vorige raad ook uitgelegd heb, is het systeem van het VVSG 
op dezelfde leest geschoeid. Er moeten verschillende gegevens rond loon, huishuur, spaargelden, ... 
ingevoerd worden. De mensen moeten sowieso bij ons langskomen. Bij de invoering van het systeem dat 
u voorstelt, hebben we dat ook onderzocht. Er is nu al heel veel druk op de maatschappelijk werkers. Het 
is zeker niet het goeie moment om een ander systeem in te voeren.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Het is niet mijn voorstel om dat te doen. Het is het voorstel van de 
POD Maatschappelijke Integratie.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Maar wij hebben een ander systeem.” 



 

 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Ze stellen voor om het systeem te hanteren om aan automatische 
rechtentoekenning te kunnen doen. Dat is een structureel systeem, met de bedoeling ook om u daar 
administratief in te ondersteunen. Ik heb het gevoel dat u het voorstel zelfs nog niet bekeken heeft. Uit uw 
antwoord blijkt dat u eigenlijk niet weet waar het over gaat.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Excuseer. Ik heb die vraag de vorige raad beantwoord. Als je elke keer 
dezelfde vraag gaat stellen, moet ik elke keer hetzelfde antwoord geven. We hébben het 2 à 3 jaar 
geleden bekeken, toen het door de voormalige OCMW-raad is ingevoerd. Toen u de vorige keer de vraag 
gesteld heeft, heb ik dat opnieuw laten bekijken. We hebben toen gekozen voor het Instrument 
Aanvullende Steun. Dat heeft ongeveer dezelfde basis, maar het is een systeem van de VVSG. Nu komt 
u daar weer op terug. Ik ga dat nu toch niet opnieuw laten onderzoeken?” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Er zijn wel verschillen tussen die systemen natuurlijk. Het gaat erom 
dat het REMI systeem gaat over de totaalcontext van de mensen in armoede. Om die in kaart te brengen. 
U verwijst er ook naar, het gaat over meer dan enkel rechten die moeten toegekend worden. Het gaat 
over het referentie inkomen van mensen en of er bepaalde maatregelen, rechten kunnen aan gekoppeld 
worden, zodat die armoede een stuk verlicht wordt. U zegt wel dat u het heeft bekeken maar ik heb het 
gevoel dat u dat niet bekeken heeft. Uit uw antwoord leid ik dat toch af. Kan u formeel bevestigen of dat 
onderzoek is gebeurd?” 
 
Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Als collega Rombaut zegt dat ze het onderzocht heeft, en u heeft 
het gevoel van niet ... Dat is een gevoel. Ik stel voor dat we de discussie hier afsluiten.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Ik vraag of dat formeel kan bevestigd worden.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Wat moet je nog meer weten dan mijn boodschap dat het is gebeurd?” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Ik probeer toch maar voorstellen te doen die de armoede helpen 
bestrijden in onze gemeente. Ik heb het gevoel dat daar zeker extra inspanningen kunnen geleverd 
worden. Als u de cijfers noemt die u hier noemt: de stijging van 50% van het aantal leefloners en blijkbaar 
265 gezinsentiteiten die voor de verhoogde welzijnstoelage in aanmerking komen. Dat is niet niets. Dat 
moet toch een wake-up call zijn?” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik wil gewoon even aansluiten op de discussie in verband met 
de werkdruk van de maatschappelijk werkers. We hadden deze morgen een overleg om bepaalde 
documenten te ondertekenen. Daar is duidelijk gesignaleerd dat door zwangerschapsverlof en 
bijkomende complicaties van onze maatschappelijk werkers, de situatie heel moeilijk wordt. We zijn met 
de personeelsdienst aan het bekijken hoe we daar toch een mouw aan kunnen passen en kunnen 
opschalen. Er is inderdaad heel wat werk aan de winkel. Ik wil jullie die informatie niet onthouden en ik 
hoop dat we zo die andere discussie op een positieve noot kunnen afsluiten.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Zeker en vast. Dat is een duidelijk antwoord op de vraag. Bedankt 
daarvoor.” 
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